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De eerste contactdag zit erop en de korte aanloop en weinig publiciteit errond beangstigde me een 
beetje. Onnodig want er waren een 25-tal thematiekers op post. Er waren ook een 10-tal leden die zich 
verontschuldigd hadden. Dus al bij al mogen we tevreden terugblikken.  
 
Wat mij wel opviel, is dat leden die het gewoon zijn om naar de 
kerngroepvergaderingen te gaan in de meerderheid waren. Er zijn 
nochtans meer leden die geen kerngroep in de directe nabijheid 
hebben en je zou verwachten dat zij graag meer info willen verkrijgen 
via zo’n contactdag. Daar willen we in de toekomst wel meer op 
inspelen.  

 
De agenda ‘Thematische Filatelie 4.0’ en 
‘Kopen/verkopen op het internet; de valkuilen’ 
kreeg de nodige positieve reacties. Dank je, voor 
jullie positieve reacties. Want de eerste maal is het 
immers altijd wat zoeken en aftasten welke 
onderwerpen iedereen zou interesseren.  
 
In mijn verwelkoming kon ik gelukkig melden dat 2 
van onze bestuursleden die in Stockholm waren 
voor een filateliecongres veilig en gezond waren, 
als ook hun partner die op het moment van de 
terreurfeiten Stockholm aan het verkennen of aan’t 
schoppen waren. Allemaal bangelijke toestanden.   
 

  
Dus voor herhaling vatbaar en we gaan nu al 
beginnen plannen voor onze volgende editie. Een 
gepaste locatie en sprekers aanspreken zodat het 
niet altijd mijn verhaaltje moet zijn. Alle ideeën en 
suggesties zijn welkom.  
 
Uw aanwezigheid is ook belangrijk, want als we met 
velen zijn zullen organisatoren van beurzen of 
tentoonstellingen ons graag ontvangen en ons alle 
faciliteiten verschaffen, zodat we het allemaal nog 
gemakkelijker en beter kunnen organiseren.  
Tot op onze 2e contactdag…  

Themaphila 1e Contactdag 
Verslag 8 april 2017 te Zellik 


